



香港佛教聯合會主辦 **佛教葉紀南紀念中學**

BUDDHIST YIP KEI NAM MEMORIAL COLLEGE

Sponsored by The Hong Kong Buddhist Association

香港新界青衣長青邨 CHEUNG CHING ESTATE, TSING YI ISLAND, NEW TERRITORIES

TEL: 2495 3363

FAX: 2433 9009

E-mail: info@ykn.edu.hk

WEB: http://www.ykn.edu.hk

「大學聯合招生辦法」申報事宜

敬啟者：供香港文憑試考生申請的大學聯合招生辦法（簡稱聯招）將於2025年10月9日接受考生申請。「大學聯合招生辦法」（簡稱「聯招」）旨為持有應屆香港中學文憑考試成績的本地學生提供申請入讀以下課程的主要途徑：

1. 大學教育資助委員會（教資會）資助 8 所院校全日制學士學位課程

- 一、 香港城市大學（城大）
- 二、 香港浸會大學（浸大）
- 三、 嶺南大學（嶺大）
- 四、 香港中文大學（中大）
- 五、 香港教育大學（教大）
- 六、 香港理工大學（理大）
- 七、 香港科技大學（科大）
- 八、 香港大學（港大）；及

由教大提供的教資會資助全日制高級文憑課程；

2. 自資課程

由香港都會大學（都大）提供的自資全日制學士學位課程；及

3. 指定專業／界別課程資助計劃（SSSDP「資助計劃」）課程

由 SSSDP「資助計劃」院校提供的 SSSDP「資助計劃」全日制學士學位課程。

申請人只需遞交一份申請，即可申請入讀以上課程。

甲. 申請期限

（一）由2025年10月9日（上午9時）至2025年12月3日（下午5時）期間

符合「大學聯招辦法」申請資格及希望申請入讀經「大學聯招辦法」可選報的課程的申請人可於此段期間透過「大學聯招辦法」網上申請系統遞交及完成申請。

（二）由2025年12月5日（上午9時）至2026年5月27日（下午5時）期間

於此段期間完成的申請視為逾期申請，需繳交附加費。而於2026年5月27日（下午5時）後遞交的逾期申請將不獲處理。



香港佛教聯合會主辦 佛教葉紀南紀念中學

BUDDHIST YIP KEI NAM MEMORIAL COLLEGE

Sponsored by The Hong Kong Buddhist Association

香港新界青衣長青邨 CHEUNG CHING ESTATE, TSING YI ISLAND, NEW TERRITORIES

TEL: 2495 3363

FAX: 2433 9009

E-mail: info@ykn.edu.hk

WEB: http://www.ykn.edu.hk

乙. 申請費用

2026年度「大學聯招辦法」的申請費為港幣460元正。所有申請人必須於截止申請日期（2025年12月3日（下午5時））前繳交申請費。

於**2025年12月5日（上午9時）至2026年5月27日（下午5時）**期間遞交逾期申請的申請人，必須繳交逾期申請費港幣**810元正**，包括港幣**460元正**申請費及港幣**350元正**逾期申請附加費。

申請費由「大學聯招處」代9所「大學聯招辦法」參與院校及SSSDP「資助計劃」院校收取。有關費用一經繳交，概不退還，亦不得轉作其他年度申請／其他申請之用。

隨函附上「大學聯招辦法」2026年度入學申請重要日程。敬希家長查詢 貴子弟的意願並適時提點 貴子弟完成相關報名手續，以免錯失報讀本地政府資助全日制學士學位課程的機會。

此 致
貴 家 長

佛 教 葉 紀 南 紀 念 中 學

校 長



謹 啟

二零二五年十月二日

備註：

1. 請於十月十日或之前將回條交回班主任。如有任何疑問，可向湯紫怡老師查詢。
2. 如同學決定不參加大學聯招辦法，必須遞交家長信說明原因及升學就業出路意向。



香港佛教聯合會主辦 佛教葉紀南紀念中學

BUDDHIST YIP KEI NAM MEMORIAL COLLEGE

Sponsored by The Hong Kong Buddhist Association

香港新界青衣長青邨 CHEUNG CHING ESTATE, TSING YI ISLAND, NEW TERRITORIES

TEL: 2495 3363

FAX: 2433 9009

E-mail: info@ykn.edu.hk

WEB: <http://www.ykn.edu.hk>

2026年度「大學聯合招生辦法」日程表

2025年10月4日	香港城市大學 及 香港浸會大學資訊日
2025年10月9日 上午9時正	申請人可由本日起遞交「大學聯招辦法」申請
2025年10月11日	香港中文大學資訊日
2025年10月25日	香港教育大學及香港大學資訊日
2025年11月1日	嶺南大學及香港科技大學資訊日
2025年11月7-8日	聖方濟各大學資訊日
2025年11月8日	香港都會大學、東華學院及香港伍倫貢學院資訊日
2025年11月14-15日	職業訓練局 - 香港高等教育科技學院資訊日
2025年11月15日	香港樹仁大學及香港恒生大學資訊日
2025年11月22日	香港珠海學院資訊日
2025年12月3日 下午5時	遞交「大學聯招辦法」申請的最後限期 殘疾申請人遞交有關資料及上載相關證明文件的最後限期
2025年12月5日 (上午9時) 至 2026年5月27日 (下午5時)	申請人可由本日起繳交改選費以更新其課程選擇 (港幣100/次)
2026年1月2日 下午5時	遞交比賽/活動的經驗及成就(OEA)資料及上載所需證明文件的最後限期



香港佛教聯合會主辦 **佛教葉紀南紀念中學**

BUDDHIST YIP KEI NAM MEMORIAL COLLEGE

Sponsored by The Hong Kong Buddhist Association

香港新界青衣長青邨 CHEUNG CHING ESTATE, TSING YI ISLAND, NEW TERRITORIES

TEL: 2495 3363

FAX: 2433 9009

E-mail: info@ykn.edu.hk

WEB: <http://www.ykn.edu.hk>

2026年4月22日 下午5時	透過「大學聯招辦法」帳戶遞交其他學術成績（語文科目）(OAR)、音樂考試成績(MQ)、其他中國語文成績(ACL) 及前教育資料的最後限期
2026年4月29日 下午5時	遞交證明文件用以核實其他學術成績（語文科目）、音樂考試成績及其他中國語文成績（ACL）的最後限期
2026年5月27日 下午5時	遞交逾期申請的最後限期 、 繳交改選費及更新課程選擇的最後限期 及 遞交學生學習概覽(SLP)的最後限期
2026年6月24日 上午9時	申請人可由本日起查閱獲分配修改課程選擇的個人時段
2026年7月10日 上午9時	公佈比賽／活動的經驗(OEA)及成就及校長推薦計劃(SPN)特別考慮的結果
2026年7月15日	香港考評局公佈2026年度香港中學文憑考試成績
2026年7月16-18日	申請人可於個別指定時段內修改其課程選擇
2026年7月29日 上午9時	公佈殘疾申請人特別考慮的結果
2026年8月5日 上午9時	公佈正式遴選結果
2026年8月6日 下午5時	獲得正式遴選取錄資格的申請人繳交留位費的最後限期



香港佛教聯合會主辦 佛教葉紀南紀念中學

BUDDHIST YIP KEI NAM MEMORIAL COLLEGE

Sponsored by The Hong Kong Buddhist Association

香港新界青衣長青邨 CHEUNG CHING ESTATE, TSING YI ISLAND, NEW TERRITORIES

TEL: 2495 3363

FAX: 2433 9009

E-mail: info@ykn.edu.hk

WEB: http://www.ykn.edu.hk

The application for the Joint University Programmes Admissions System(JUPAS)

Dear Sir/Madam,

The Joint University Programmes Admissions System (referred to as “JUPAS”) for candidates after completing the Hong Kong Diploma of Secondary Education Examination(HKDSE) will open for applications on 9 October, 2025. The purpose of the Joint University Programmes Admissions System (referred to as “JUPAS”) is to provide local students holding the results of the current Hong Kong Diploma of Secondary Education Examination(HKDSE) with a primary pathway to apply for the following courses:

1. The **UGC-funded** full-time bachelor's degree **Programmes** provided by the following 8 institutions:

- A. CityUHK
- B. HKBU
- C. LingnanU
- D. CUHK
- E. EdUHK
- F. PolyU
- G. HKUST
- H. HKU and

Full-time Higher Diploma (HD) Programme

2. Self-financing Programmes

Self-financed full-time bachelor's degree programs offered by Hong Kong Metropolitan University (HKMU); and

3. SSSDP Programmes

Full-time bachelor's degree programs provided by SSSDP-funded institutions.

Applicants only need to submit one application to apply for the above courses.

A. Application Period

(1) 9 October 2025 (9:00 am) to 3 December 2025 (5:00 pm)

Applicants who are eligible to apply via JUPAS and wish to apply for admission to the programmes under JUPAS should submit and complete their applications via the JUPAS online application system from 9 October 2025 (9:00 am) – 3 December 2025 (5:00 pm).



香港佛教聯合會主辦 佛教葉紀南紀念中學

BUDDHIST YIP KEI NAM MEMORIAL COLLEGE

Sponsored by The Hong Kong Buddhist Association

香港新界青衣長青邨 CHEUNG CHING ESTATE, TSING YI ISLAND, NEW TERRITORIES

TEL: 2495 3363

FAX: 2433 9009

E-mail: info@ykn.edu.hk

WEB: http://www.ykn.edu.hk

(2) 5 December 2025 (9:00 am) to 27 May 2026 (5:00 pm)

Applications submitted during this period will be considered late applications and will incur an additional fee. Late applications submitted after the deadline of 27 May 2026 (5:00 pm) will NOT be accepted.

B. Application Fee

The application fee for the 2026 JUPAS is HK\$460. All school and non-school applicants MUST pay the application fee on or before the application deadline of 3 December 2025 (5:00 pm).

For applications submitted between 5 December 2025 (9:00 am) and 27 May 2026 (5:00 pm), applicants must pay the late application fee **HK\$810** (which includes the application fee of **HK\$460** and a late fee of **HK\$350**).

The application fee is collected by the JUPAS Office on behalf of the 9 JUPAS participating-institutions and the SSSDP institutions, and is not refundable or transferable to another year / other application.

Enclosed please find the Jupas Key Dates for the 2026 admissions application. We respectfully request that parents inquire about their child's preferences and remind them to complete the necessary registration procedures in a timely manner, to ensure they do not miss the opportunity to apply for local government-funded full-time bachelor's degree programs.

Yours faithfully,

Mr. Lam Chi Wai, Jimmy
Principal

2nd October, 2025

Remarks:

1. Please return the reply slip to the class teacher on or before October 10. If you have any questions, you may inquire with Ms Tong Tsz-yi.
2. If a student decides not to participate in the Joint University Programmes Admissions System, a letter from the parent stating the reasons and the intended pathways for further education or employment must be submitted.



香港佛教聯合會主辦 佛教葉紀南紀念中學

BUDDHIST YIP KEI NAM MEMORIAL COLLEGE

Sponsored by The Hong Kong Buddhist Association

香港新界青衣長青邨 CHEUNG CHING ESTATE, TSING YI ISLAND, NEW TERRITORIES

TEL: 2495 3363

FAX: 2433 9009

E-mail: info@ykn.edu.hk

WEB: <http://www.ykn.edu.hk>

Jupas Key Dates for the 2026 admissions application

4 October 2025	Information Day for CityUHK and HKBU
9 October 2025 (9:00 am)	Applicants can submit JUPAS applications from this date onwards.
11 October 2025	Information Day for CUHK
25 October 2025	Information Day for EdUHK and HKU
1 November 2025	Information Day for LingnanU and HKUST
7-8 November 2025	Information Day for SFU
8 November 2025	Information Day for HKMU, TWC and UOWCHK
14-15 November 2025	Information Day for VTC-THEi
15 November 2025	Information Day for HKSYU and HSUHK
22 November 2025	Information Day for HKCHC
3 December 2025 (5:00 pm).	DEADLINE for submission of JUPAS applications DEADLINE for applicants with disabilities to submit relevant information and upload supporting documents
5 December 2025 (9:00 am) to 27 May 2026 (5:00 pm)	Applicants can update their programme choices by paying the amendment fee(\$100) from this date onwards
2 January 2026 (5:00 pm)	DEADLINE for submission of OEA information and uploading of required supporting documents



香港佛教聯合會主辦 佛教葉紀南紀念中學

BUDDHIST YIP KEI NAM MEMORIAL COLLEGE

Sponsored by The Hong Kong Buddhist Association

香港新界青衣長青邨 CHEUNG CHING ESTATE, TSING YI ISLAND, NEW TERRITORIES

TEL: 2495 3363

FAX: 2433 9009

E-mail: info@ykn.edu.hk

WEB: <http://www.ykn.edu.hk>

22 April 2026 (5:00 pm)	DEADLINE for submission of Other Academic Results (Language Subjects), Music Qualifications, ACL and Prior Education via JUPAS accounts
29 April 2026 (5:00 pm)	DEADLINE for provision of supporting documents for verification of Other Academic Results (Language Subjects), Music Qualifications and ACL
27 May 2026 (5:00 pm)	DEADLINE for submission of late applications, DEADLINE for paying amendment fee and updating of programme choices and DEADLINE for submission of SLP
24 June 2026 (9:00 am)	Applicants can check their allocated time slots for modifications of programme choices from this date onwards
10 July 2026 (9:00 am)	Announcement of feedback on special considerations of OEA and SP
15 July 2026	Release of the 2026 HKDSE Examination results by the HKEAA
16-18 July 2026	Applicants can modify their programme choices within their own allocated time slots
29 July 2026 (9:00 am)	Announcement of feedback on special consideration for applicants with disabilities
5 August 2026 (9:00 am)	Announcement of Main Round offer results
6 August 2026 (5:00 pm)	DEADLINE for successful applicants to pay acceptance fee for Main Round offers